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KOMISJA GOSPODARKI I KLIMATU                          

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

BRM.0012.21.2024.JB 
EOD: 23719/2024/W 

 

Protokół z posiedzenia 
Komisji Gospodarki i Klimatu 

Rady Miejskiej w Elblągu, 
odbytego w dniu 20 maja 2024 r.  

w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 
 

(Nagranie – czas trwania nagrania 1 h 04 min 17 sek.) 
 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Elbląg za 2023 rok wraz z informacją o stanie 
mienia – opinia w zakresie pracy Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 
3. Sprawy bieżące. 

 

 
Ad. 1. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Elbląg za 2023 rok wraz z informacją  

o stanie mienia – opinia w zakresie pracy Komisji. 
(czas trwania nagrania od 5 min 55 sek. do 29 min 10 sek.)   
 

Skarbnik Miasta Rozalia Grynis omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Elbląg za 2023 rok 
wraz z informacją o stanie mienia. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Piotr Opaczewski 
• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 7 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Elbląg  

za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia – opinia w zakresie pracy Komisji. 
 

 
Ad. 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej. 

(czas trwania nagrania 29 min 11 sek. do 53 min 41 sek.) 
 

Głos zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Skarbnik Miasta Rozalia Grynis 
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1) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków znajdującym się 
na terenie Gminy Miasto Elbląg - DRUK NR 10/II 

 
Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radny Rafał Traks 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radny Rafał Traks 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 7 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków znajdującym się na terenie Gminy Miasto Elbląg - DRUK 

NR 10/II 
 
 
 
2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2024 r. dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków znajdującym się na terenie Gminy 
Miasto Elbląg - DRUK NR 11/II 

 

Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska omówiła projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radny Rafał Traks 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radny Rafał Traks 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radny Rafał Traks 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radny Rafał Traks 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radny Rafał Traks 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radna Karolina Śluz 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
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Wyniki głosowania: 
 

Za – 7 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2024 r. dotacji 

na prace  konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków znajdującym się na terenie Gminy Miasto Elbląg - DRUK NR 11/II 
 
 
3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie na rzecz Skarbu Państwa za cenę niższą niż 

wartość rynkowa, nieruchomości gruntowej położonej w Elblągu, stanowiącej działkę nr 156/5, obręb 
26 - DRUK NR 12/II 

 
Kierownik Referatu Geodezji i Katastru w Departamencie Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji 

Eliza Hryniewicz-Fieducik omówiła projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński  

• Kierownik Referatu Geodezji i Katastru Eliza Hryniewicz-Fieducik 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk 

• Kierownik Referatu Geodezji i Katastru Eliza Hryniewicz-Fieducik 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Kierownik Referatu Geodezji i Katastru Eliza Hryniewicz-Fieducik 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński  

• Radny Rafał Traks 

 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zaproponował przegłosowanie wniosku Komisji zgłoszonego 

przez radnego Rafała Traksa o przedstawienie na kolejnym posiedzeniu Komisji informacji z Zakładu 

Utylizacji Odpadów dotyczącej planów rozwoju wysypiska na ulicy Mazurskiej oraz informacji,  

czy wśród mieszkańców Zawady i Rubna były prowadzone badania w zakresie potencjalnej 

uciążliwości tej inwestycji. 

 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 7   
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja przyjęła wniosek. 

 
 

Głos w dalszej części dyskusji zabrali: 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Kierownik Referatu Geodezji i Katastru Eliza Hryniewicz-Fieducik 

• Radny Rafał Traks 

• Kierownik Referatu Geodezji i Katastru Eliza Hryniewicz-Fieducik 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
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Wyniki głosowania: 
 

Za – 7 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

na rzecz Skarbu Państwa za cenę niższą niż wartość rynkowa, nieruchomości gruntowej 
położonej w Elblągu, stanowiącej działkę nr 156/5, obręb 26 - DRUK NR 12/II 

 
 
4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Miasto Elbląg za cenę 

niższą niż wartość rynkowa, nieruchomości gruntowej położonej w Elblągu, stanowiącej część działki 
nr 162, obręb 26 oraz nieruchomości położonej w Elblągu przy ul. Junaków 5, stanowiącej działkę  

nr 1032, obręb 22 - DRUK NR 13/II 
 

Kierownik Referatu Geodezji i Katastru w Departamencie Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji 

Eliza Hryniewicz-Fieducik omówiła projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Kierownik Referatu Geodezji i Katastru Eliza Hryniewicz-Fieducik 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Kierownik Referatu Geodezji i Katastru Eliza Hryniewicz-Fieducik 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 7 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

na rzecz Gminy Miasto Elbląg za cenę niższą niż wartość rynkowa, nieruchomości 
gruntowej położonej w Elblągu, stanowiącej część działki nr 162, obręb 26 oraz 

nieruchomości położonej w Elblągu przy ul. Junaków 5, stanowiącej działkę nr 1032, 

obręb 22 - DRUK NR 13/II 
 
 
Ad. 3. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania 53 min 42 sek. do 59 min 06 sek.) 
 
1) Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poruszył temat planu pracy Komisji i zaproponował 

termin do 1 czerwca 2024 r. na zgłaszanie propozycji przez członków Komisji. 
 

2) Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poruszył temat terminu posiedzeń Komisji.  
 

Głos zabrali: 

• Radna Karolina Śluz 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radna Karolina Śluz 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radna Karolina Śluz 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 
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3) Radny Rafał Traks poruszył temat sporu zbiorowego w Elbląskim Przedsiębiorstwie Wodociągów  

i Kanalizacji oraz temat przygotowania przez spółkę Elbląskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej  
do zmian klimatycznych. 

 
Głos zabrali: 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radny Rafał Traks 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

 
4) Radna Karolina Śluz poruszyła temat zaproszenia na kolejne posiedzenie Komisji przedstawiciela 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

 
5) Radny Piotr Opaczewski poruszył temat II etapu budowy ul. Wschodniej w Elblągu. 

 
Głos zabrali: 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radny Piotr Opaczewski 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zakończył 
posiedzenie.  

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Gospodarki i Klimatu stanowi załącznik do protokołu.  
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 
 

 
                                        Przewodniczący Komisji 

 
                                                 

       Tomasz Budziński 
 

 
Protokół sporządziła 
 
 Justyna Bieszczad 

 


